

無煙文化 推己及人

Advocating smoke-free culture in the community

康泰旅行社深明無煙企業文化可提升專業的團隊形象，因此透過舉辦不同活動宣揚無煙生活的好處及鼓勵員工戒煙，如煙害及中醫戒煙講座，員工可於辦公時間出席戒煙工作坊並享有薪假期等。此外，康泰於2014年邀請員工子女參加「無煙的家」繪畫比賽，以親子角度感染員工戒煙，並由管理層於周年晚宴上頒獎，得獎的小朋友即場分享無煙心聲。公司亦於2015年牽頭支持政府加強控煙措施，收集了300多個員工簽名及向立法會提交書面陳述支持措施，為推動無煙香港出一分力。

Through promoting the importance of a smoke-free lifestyle and smoking cessation among staff, Hong Thai Travel Services Ltd believed that corporate image can be enhanced. Apart from organizing health talks by Chinese Medicine Practitioner, staff were also entitled to take paid leave to attend smoking cessation workshops during office hours. In 2014, a Smoke-free Home Drawing Contest was organized to invite the kids of employees to share their smoke-free wishes and support smokers to quit smoking. Awards were presented by top management to the winners at the annual dinner. In 2015, the company took the lead in supporting the government's proposal on strengthening tobacco control measures to build a smoke-free Hong Kong. Over 300 signatures from staff were collected and a written submission was sent to the Legislative Council.